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Abstract (en)
[origin: WO2015011019A1] The invention relates to a plumbing fixture (11) with or without a rim, in particular a toilet or urinal, comprising a
connection pipe (23) for the supply of flushing water, a bowl (12) and a rear section (20) with openings (21). The openings (21) allow the flushing
water to pass into the bowl (12), the rear section (20) with the openings (21) is a rear element (20) which can be removed upwards from the bowl
(12) and both sides (25) can be connected in a positive fit to the bowl (12). The invention also relates to a cleaning method.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Sanitärgegenstand (11) mit Spülrand (40), insbesondere Toilette oder Urinal, der ein Anschlussrohr (23) für die
Spülwasserzuführung, eine Schüssel (12) und einen Wandabschnitt (20) mit Öffnungen (21) aufweist, wobei die Öffnungen (21) zum Durchtritt
des Spülwassers in die Schüssel (12) dienen und der Wandabschnitt (20) im rückwärtigen Bereich der Toilettenschüssel angeordnet ist, wobei der
Wandabschnitt (20) mit den Öffnungen (21) ein aus der Schüssel (12) nach oben herausnehmbares Wandelement (20) ist, das zwei Seiten (25)
aufweist, wobei die beiden Seiten (25) formschlüssig mit der Schüssel (12) verbindbar sind.
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